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Consent form
This form is for you to state whether or not you agree to take part in the study. Please read and answer every question. If there is anything you do not understand, or if you want more information, please ask the researcher.
Ce formulaire a pour but de recueillir votre consentement sur la participation de votre enfant au projet de recherche titré ci-dessus. Veuillez le lire attentivement avant de répondre aux questions ci-dessous. Si vous avez des questions, ou si vous voulez plus d’informations sur le projet, veuillez vous adresser à Serge Sagna. 

	Avez vous lu et pris connaissance des informations présentées sur la fiche d’information du projet?
Have you read and understood the information leaflet about the study?
	
Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Avez vous eu l’occasion de poser des questions sur ce projet de recherche, et avez vous obtenu des réponses satisfaisantes ? 
Have you had an opportunity to ask questions about the study and have these been answered satisfactorily?
	
Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Comprenez-vous que le contenu des enregistrements de votre enfant est confidentiel et sera traité comme tel par cette équipe de recherche, et que son nom ne sera pas divulgué dans les publications?  
Do you understand that the information you provide will be held in confidence by the research team, and your name or identifying information about you will not be mentioned in any publication?
	

Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Comprenez-vous que vous avez le droit de retirer votre enfant de ce projet à n’importe quel moment et que ses enregistrements pourront être effacées sur votre demande? 
Do you understand that you may withdraw from the study at any time before the end of the data collection session without giving any reason, and that in such a case all your data will be destroyed?
	

Oui/Yes❒ Non/No ❒

	

Comprenez-vous que les enregistrements de votre enfant pourraient être conservés au delà de la durée de ce projet pour de futures recherches scientifiques sur le langage humain?   
Do you understand that the information you provide may be kept after the duration of the current project, to be used in future research on language? 

	

Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Acceptez-vous qu’il/elle prenne part à cette recherche?
Do you agree to take part in the study?
	
Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Si oui, acceptez-vous qu’il soit enregistré en vidéo? If yes, do you agree to your interview being recorded on video?

	
Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Acceptez-vous que cette équipe de recherches utilise ses enregistrements audio et vidéo de façon anonyme dans des conférences, ou des cours, ou partagés par l’internet?
 Do you agree to excerpts from your audio/video recordings to be used in presentations, in teaching by the researcher, or to be shared over the internet, without disclosing your real name?
(You may take part in the study without agreeing to this).

	
Oui/Yes❒ Non/No ❒

	
Acceptez-vous que les membres de cette équipe gardent vos contacts et qu’ils vous contactent dans l’avenir pour d’éventuelles recherches auxquelles la participation de votre enfant serait demandée? Do you agree to the researcher’s keeping your contact details after the end of the current project, in order that s/he may contact you in the future about possible participation in other studies?
(You may take part in the study without agreeing to this).

	
Oui/Yes❒ Non/No ❒


				
Your name (in BLOCK letters): ___________________________________________________


Your signature: ________________________________________________________________


Researcher’s name: _____________________________________________________________

Date: ________________________________________________________________________

One copy to be retained by the researcher, one copy to be kept by the participant.
